



Canadian Mathematical Society  
Société mathématique du Canada

# 2024 CMS SUMMER MEETING

## Saskatoon

MAY 31 - JUNE 3



### CALL FOR SESSIONS

The Canadian Mathematical Society (CMS) welcomes and invites session proposals for the 2024 CMS Summer Meeting in Saskatoon, Saskatchewan from May 31 to June 3, 2024. The deadline for submission is March 31, 2024.

The Canadian Mathematical Society (CMS) invites the mathematical community to the 2024 CMS Summer Meeting. Meeting activities are taking place at the University of Saskatchewan and an awards banquet at the Wanuskewin Heritage Park. Four days of prize lectures, plenary speakers, scientific sessions and panels, with mini-courses on May 31.

**SPEAKERS MAY APPLY TO SPEAK IN SESSIONS UP TO MARCH 29**



**SUMMER24.CMS.MATH.CA**

Check the website for further details



Atlantic Association  
for Research in the  
Mathematical Sciences



CENTRE  
DE RECHERCHES  
MATHÉMATIQUES



UNIVERSITY OF  
SASKATCHEWAN



Canadian Mathematical Society  
Société mathématique du Canada

# RÉUNION D'ÉTÉ DE LA SMC 2024

## Saskatoon

31 MAI - 3 JUIN



### APPEL DE SESSIONS

La Société mathématique du Canada (SMC) sollicite des propositions de sessions pour la Réunion d'été 2024 de la SMC qui se tiendra à Saskatoon (Saskatchewan) du 31 mai au 3 juin 2024. La date limite de soumission est le 31 mars 2024.

La Société mathématique du Canada invite la communauté mathématique à la Réunion d'été 2024 de la SMC pour quatre jours de conférences de prix, de conférences plénières, de sessions scientifiques et de panels, en plus d'un banquet de remise de prix au Wanuskewin Heritage Park, et des mini-cours le 31 mai.

**LES ORATEURS PEUVENT POSTULER POUR PARLER LORS DES SESSIONS  
JUSQU'AU 29 MARS**



**SUMMER24.CMS.MATH.CA/FR**



Visitez le site Web pour de plus amples informations



Atlantic Association  
for Research in the  
Mathematical Sciences



CENTRE  
DE RECHERCHES  
MATHÉMATIQUES



FIELDS



pims



UNIVERSITY OF  
SASKATCHEWAN